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Адрес Bengbu Zhongheng New Materials Scientific & Technological Co., Ltd. 
No. 1032 James Road 
Bengbu City, Anhui Province 233018

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Subject to China Triumph International Engineering Co./Bengbu Glass D & R Institute, Bengbu Zhongheng New Materials Scientific & Technological
Co., Ltd. specializes in the research and development as well as production of zirconia product series with its strong technical force and production
capacity by taking advantage of the research & development force and years’ scientific research achievements of the Institute. With imported
equipment, updated quality control method and strict lab test procedures, zirconia product series produced by our company with high-grade zircon
sand directly imported from Australia are high in grade, stable in chemical compositions and particle distribution, so it can meet various process
requirements of zirconia used for refractory materials, ceramics, steel, space industry, etc.

Company Profile of Bengbu Zhongheng New Materials Scientific & Technological Co., Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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